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Beste GroenLinksers,

Het is kort geleden. Nog geen twee maanden geleden hebben we jullie voor het laatst bijgepraat, maar 
ook in twee maanden tijd wordt er natuurlijk politiek bedreven. Sterker nog, ook in twee maanden kan je 
het verschil maken.

Per raadslid zullen we jullie meenemen in wat we de laatste twee maanden hebben gedaan voor een groen 
en links Groningen. Op mijn portefeuille: financiën was het rustig, maar ik verwacht de volgende ALV jullie 
weer mee te nemen in de aanloop naar het zogenaamde Ravijnjaar. 

CECIEL 
Deze periode ben ik druk bezig geweest met de energietransitie. Ik ben betrokken geweest bij twee breed 
aangenomen moties over de energietransitie en het betrekken van energie-initiatieven bij energiebeleid, 
en het faciliteren van energiegemeenschappen voor het versnellen van de energietransitie. Verder heb ik 
schriftelijke vragen gesteld over wonen op het water en heb ik mij achter de schermen ingezet voor het 
behoud van de krakersgemeenschap bij Waterskaap (dat laatste helaas zonder succes, het pand is ge-
sloopt na een rechterlijke uitspraak).

ELTE
Wat betreft wonen en ruimtelijke ordeling zijn er de afgelopen periode een aantal dingen voorbij gekomen. 
Het belangrijkste is dat we hebben gesproken over de nieuwe woonvisie, wat nu een volkshuisvestings-
programma heet. Daar heb ik het belang van duurzaam en natuurinclusief bouwen enorm onderstreept. 
Voor GroenLinks betekent nieuwbouw immers een kans op het gelijk goed te doen, met het oog op de 
toekomst en de klimaatverandering.

FEMKE
Ik ben afgelopen maanden veel bezig geweest met de veiligheid in het zogenaamde “Gele Loper” gebied 
(grofweg de straten tussen station en Vismarkt waar veel overlast en onveiligheid wordt ervaren). Er ligt nu 
een uitgebreide aanpak die o.a. bestaat extra inzet van wijkboa’s en politie, het beter in kaart brengen van 
verschillende overlastgevers zodat er meer maatwerk geleverd kan worden en er meer gezamenlijke acties 
uitgevoerd worden. Onderdeel van deze aanpak is ook de tijdelijke inzet van gemeentelijke camera’s. Dit 
was voor GroenLinks een lastig besluit omdat het inbreuk maakt op de privacy van iedereen die zich daar 
in de openbare ruimte bevindt.

Wij gaan hier alleen mee akkoord als de problemen erg groot zijn en er geen oplossingen zonder cameras 
mogelijk is. Bovendien kunnen cameras alleen onderdeel zijn van een groter plan met ook maatregelen in 
bijvoorbeeld het sociaal domein, om te voorkomen dat je de mensen die overlast veroorzaken alleen maar 
verplaatst.

Aan deze voorwaarden is in dit geval voldaan. Na 1 jaar gaan we de uitvoer van het plan evalueren.



SOPHIE
De afgelopen periode ben ik in de raad voornamelijk bezig geweest met de cultuur portefeuille. Er was een 
debat over het langverwachte concept broedplaatsenbeleid en over Museum aan de A. Verder zijn er meer 
zaken duidelijk geworden over het nieuwe muziekcentrum, naar aanleiding waarvan ik samen met de Partij 
van de Arbeid een discussieavond heb georganiseerd. Ook heb ik schriftelijke vragen gesteld met Student 
en Stad en de SP over het aflossen van de studieschuld met korting. Ten slotte ben ik op de achtergrond 
bezig geweest met de opzet van een team JONG, om jonge GroenLinksers bij de gemeentepolitiek te 
betrekken.

TIM
Ik ben de afgelopen maanden veel bezig geweest rondom het Sterrebos en het zuiderplansoen. Hier was 
veel om te doen en naast dat het uiteindelijk erg mooi gaat worden met het Zuiderplantsoen zal er ook 
ruimte komen voor de betrokken inwoners om mee te denken over de verbetering van het park en de 
natuurwaarde en biodiversiteit

Daarnaast hebben we vragen gesteld en een sessie geagendeerd rondom Vliegveld Eelde. Dit om ervoor 
te zorgen dat de toekomstige overlast zo veel mogelijk beperkt wordt

JUSTINE 
De afgelopen tijd hebben we gesproken over de opvang van nieuwkomers aan de Eemsgolaan. Er is daar 
een mooie opvanglocatie geopend en er hebben zich daar zoveel vrijwilligers gemeld dat er een wachtlijst 
is. Het is goed om dit draagvlak voor een groep mensen die onze hulp nodig heeft, te blijven benadrukken. 
Ook is er ingestemd met de Sociale Agenda dat bestaat uit goede maatregelen die 30 jaar lang onze en 
andere gemeenten moet helpen met het doorbreken van onder andere intergenerationele armoede, laag-
geletterdheid en verlengde schooldag. 

PETER 
Samen met onze Jan Visser en Mirjam van D66 hebben we een motie geschreven die ik in de raad mocht 
verdedigen. Een flinke beleidsverandering, want deze motie draait om iets wat vaak wordt vergeten: voor-
uitkijken. Welke complexe woongroepen komen er de komende jaren bij? Wat weten we nu al? Hoe kan 
de gemeente hier regie op nemen en zorgen voor een eerlijke verdeling over de stad? Kortom: hoe voorko-
men we dat we straks achter de feiten aanlopen en moeten gaan dweilen met de kraan open?  

Daarnaast heb ik samen met Mirjam een rondetafelgesprek georganiseerd over hoe we preventie in de 
jeugdzorg beter kunnen inzetten, met het oog op de aankomende transitie. We hebben een diverse groep 
organisaties samengebracht, van preventiewerkers tot specialisten in jeugdhulp, en ze in één ruimte gezet 
om van elkaar te leren. Het resultaat? Een inspirerende dag vol ideeën en inzichten. De gezamenlijke 
conclusie: we kunnen én moeten het beter doen, niet alleen voor de jeugd, maar ook omdat het financieel 
anders niet houdbaar is.  

Maar minstens zo belangrijk: raadsleden moeten genoeg informatie krijgen om weloverwogen besluiten 
te nemen. Want als je met maar één of twee mensen in de raad zit en een hele stapel portefeuilles moet 
beheren, heb je simpelweg geen tijd om op gevoel beleid te maken. En laten we eerlijk zijn: niemand zit te 
wachten op nattevingerwerk.



Zoals jullie hebben kunnen lezen kan het in twee maanden zowel linkser als ook groener, en dan hebben 
we nog altijd een jaar te gaan.
Het kan altijd groener, het kan altijd linkser. Samen maken we een Groningen voor iedereen, voor nu en 
voor in de toekomst.

En tot slot, mochten er vragen zijn, aarzel niet die vragen vooral te stellen.

Felgroene en knetterlinkse groet,

JEFFRY 
Fractievoorzitter GroenLinks Groningen

Wil je contact met de gemeenteraadsfractie? Stuur dan een mail naar groenlinks@raadgroningen.nl. 
Een afspraak maken met een raadslid kan via groningen.groenlinks.nl/contact-fractie
Onze portfeuilleverdeling is te vinden op de profielpagina’s op groningen.groenlinks.nl/onze-mensen


